
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

          

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 15/12/2020 

Του:     Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων 

Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 

 
 
ΘΕΜΑ:  «Εικόνες ντροπής στο Ορφανοτροφείο Ρόδου»  
 
 
Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 
 

Σοβαρά είναι τα προβλήματα που αντιμετωπίζει, εδώ και πολλά χρόνια, το 
κτηριακό συγκρότημα όπου στεγάζεται το Ορφανοτροφείο της Ρόδου. Τα 
προβλήματα αυτά, χρόνο με τον χρόνο διογκώνονται, με αποτέλεσμα να 
δημιουργούν μια σειρά από προβλήματα, τόσο στα φιλοξενούμενα παιδιά, όσο και 
στο προσωπικό, που υπηρετεί μέσα στο κτήριο. Φωτογραφίες που δημοσίευσε 
τοπική εφημερίδα της περιοχής μέσα κι έξω από το άνω κτηριακό συγκρότημα, 
δείχνουν τις άθλιες συνθήκες, στις οποίες αναγκάζονται να ζουν τα ορφανά παιδιά 
του νησιού. Υπάρχουν πατώματα ξηλωμένα και σάπια παράθυρα, ενώ υφίσταται 
πρόβλημα στεγανότητας του κτηρίου, το οποίο, σε κάθε κακοκαιρία, 
αντιμετωπίζεται με πετσέτες. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 

1. Προτίθεσθε να διερευνήσετε άμεσα τις συνθήκες κάτω από τις οποίες ζουν τα 

ορφανά παιδιά της Ρόδου στο ανωτέρω αναφερόμενο προβληματικό κτηριακό 

συγκρότημα, με δεδομένο το ότι, τα προβλήματα εντός του εν λόγω κτηρίου 

διογκώνονται χρόνο με το χρόνο;  

2. Σε ποιες ενέργειες θα προβείτε, άμεσα, για την αποκατάσταση των ζημιών στο 
ανωτέρω αναφερόμενο προβληματικό κτηριακό συγκρότημα, έτσι ώστε αυτό να 
καταστεί απολύτως ασφαλές, τόσο για τα φιλοξενούμενα παιδιά, όσο και για το 
προσωπικό φροντίδας τους; 
 

 
Ο Ερωτών Βουλευτής 

 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
https://www.amea-care.gr/%CE%B5%CE%B9%CE%BA%CF%8C%CE%BD%CE%B5%CF%82-
%CE%BD%CF%84%CF%81%CE%BF%CF%80%CE%AE%CF%82-%CF%83%CF%84%CE%BF-
%CE%BF%CF%81%CF%86%CE%B1%CE%BD%CE%BF%CF%84%CF%81%CE%BF%CF%86%CE%B
5%CE%AF%CE%BF-%CF%81%CF%8C/  
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